



2ND SESSION, 41ST LEGISLATURE, ONTARIO
65 ELIZABETH II, 2016

2^e SESSION, 41^e LÉGISLATURE, ONTARIO
65 ELIZABETH II, 2016

Bill 82

Projet de loi 82

**An Act to proclaim
Lawren Harris Day**

**Loi proclamant
le Jour de Lawren Harris**

Co-sponsors:
Mr. H. Dong
Mr. B. Walker

Coparrains :
M. H. Dong
M. B. Walker

Private Members' Bill

Projet de loi de députés

1st Reading December 6, 2016
2nd Reading
3rd Reading
Royal Assent

1^{re} lecture 6 décembre 2016
2^e lecture
3^e lecture
Sanction royale



**An Act to proclaim
Lawren Harris Day**

**Loi proclamant
le Jour de Lawren Harris**

Preamble

Lawren Harris was a Canadian painter born in Brantford, Ontario to a great industrial family. He is credited with being the driving force behind the formation of the Group of Seven. Along with the Group of Seven, Lawren Harris pioneered a distinctly Canadian painting style. His work is an integral aspect of Canadian art and is recognized worldwide. He painted many Ontarian landscapes during his professional career.

Therefore, Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of the Province of Ontario, enacts as follows:

Lawren Harris Day

1. October 23 in each year is proclaimed as Lawren Harris Day.

Commencement

2. **This Act comes into force on the day it receives Royal Assent.**

Short title

3. **The short title of this Act is the *Lawren Harris Day Act, 2016*.**

EXPLANATORY NOTE

The Bill proclaims October 23 in each year as Lawren Harris Day.

Préambule

Peintre canadien né à Brantford (Ontario) et fils d'une grande famille d'industriels, Lawren Harris est reconnu comme ayant été à l'origine même de la création du Groupe des Sept. Lawren Harris et les autres membres du Groupe des Sept ont été les précurseurs d'un style de peinture typiquement canadien. Reconnue dans le monde entier, l'oeuvre de Lawren Harris, qui comporte de nombreux paysages ontariens peints tout au long de la carrière du peintre, fait partie intégrante de l'art canadien.

Pour ces motifs, Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative de la province de l'Ontario, édicte :

Jour de Lawren Harris

1. Le 23 octobre de chaque année est proclamé Jour de Lawren Harris.

Entrée en vigueur

2. **La présente loi entre en vigueur le jour où elle reçoit la sanction royale.**

Titre abrégé

3. **Le titre abrégé de la présente loi est *Loi de 2016 sur le Jour de Lawren Harris*.**

NOTE EXPLICATIVE

Le projet de loi proclame le 23 octobre de chaque année Jour de Lawren Harris.